
PO OBRAMBNE VEŠČINE NA KORANT

Streljanje
je najbolj zanimivo

Letos so imeli osnovnošolci, ki obiskujejo obrambne krožke na šolah,
pester september, le vreme jim je malce nagajalo. Najprej so se udeležili
že šestega obrambnega ušposabljanja na Kornatu. Taborjenje so morali
zaradi dežja prekiniti prej, kot so nameravali. Kljub temu pa so spoznali
marsikaj novega o taborjenju, o vojaškem obnašanju in nalogah stražar-
jev, o zaklanjanju pred vremenskimi neprilikami v naravi, o orientaciji in
raznih vozilih. Spoznali so tudi osnove radioamaterstva in streljanja. Vse
znanje jim je zelo koristilo na pohodu pionirsko-mladinske pohodne
brigade Rašiških borcev, kjer so se pomerili v orientaciji, vzpostavljanju
radioamaterskih zvez, metu ročne bombe, maskiranju, uporabi minsko-
eksplozivnih sredstev in v streljanju z malokalibrsko puško. Mi smo jih
najprej obiskali na Kornatu. Pionirji so bili s taborjenjem kljub dežju zelo
zadovolini.

IVAN ROPAR komandant tabora: »Med mladimi obstaja precejšnje
zanimanje za takšno praktično obrambno usposabljanje. Organizirali
smo orientacijski pohod po Kornatu, nočni je žal odpadel, gledali smo
vrsto zanimivih filmov o vojaških poklicih in o zaklanjanju. Žal mi je le,
da ne bo zaključnega kresovanja, za katerega smo se precej pripravljali
tudi s kulturnim programom.«

SAŠO RAHNE, 7. razred OS Miran Jarc: »Letos sem prvič v obramb-
nem krožku in prvič na Kornatu. Zelo mi je všeč. Danes imam celo
dolžnost pomočnika dežurnega v taboru. Do zdaj sem slišal in videl
veliko zanimivega o tem, kako se delajo različni vozli, kako se postav-
Ijajo šotori in tabor, ter o tem, kako bi preživel v naravi. Vendar vse to
bolj ali manj že poznam, ker sem tabornik pri Jarškem odredu. Zelo rad
pa bi se naučil streljati. Nekajkrat sem že poskusil z malokalibrsko in
zračno puško- _

TAJA KOMAN, 8. razred OS Boris Kidrič: »Tukaj nas je sedem deklet.
Jaz sem prvič na usposabljanju in se mi zdi zanimivo, samo vreme je žal
slabo. Najbolj me zanima streljanje. Enkrat sem ž&poskusila in zadela v
črni krog tarče. Ko je počilo, se nisem nič prestrašila. Ne, za vojakinjo pa
ne bi šla. Mislim, pa da je dobro, če pozna tudi dekle nekaj obrambnih
veščin, za vsak slučaj.«

SAMO PALČIČ, 8. razred OS Milan Suštaršiča: »Na obrambnem uspo-
sabljanju na Kornatu sem prvič. Mi. ki smo tu, bomo potem na pohodu
Rašiške čete med vodji, morda celo v štabu. Tokrat sem prvič v življenju
taboril in zdi se mi res nekaj posebnega. Ni udobja, vse se dogaja v
naravi. Zanima me predvsem orientacija. Zdaj bi se že znašel s kompa-
som, s karto ali pa tudi brez vsega, satno po soncu in mahu na drevju«

V. P.


